

第十八週 學校聯絡事項

- 誠摯邀請各位家長們加入北郡行政團隊(教務組/學藝組/資訊組)！歡迎熱心校務的家長們與張嘉珮副校長 chiapei.chang@sdcca-nccs.org 聯絡，讓我們一起為北郡注入新動能，陪伴孩子一起成長！
- 新年節目彩排。
- 春節慶祝活動誠徵學生義工(2/6,2/7)，有意願者請在2/1前按此報名。**
- 各班級家長代表於 703 教室前 領取新年園遊會預售券，並發放給各自班級的家長。
- 「長期學習中文獎學金」和「畢業生獎學金」即日起至 2/14/2026 接受申請。請見[長期學習中文獎學金申請表](#)和[畢業生獎學金申請表](#)。
- 2025-26第二學期社團開始招生了，請踴躍報名。報名連結：[小朋友扯鈴社](#)、[成人太極課](#)。**

week	20	21	22	23	24	25	26	27	28	29	30
北郡社團2025-26	2/21	2/28	3/7	3/14	3/21	3/28	4/11	4/18	4/25	5/2	5/9
小朋友扯鈴社 Chinese Yoyo	✓		✓		✓	✓	✓	✓	✓		
成人太極課 Adult Tai-Chi		✓	✓	✓		✓	✓	✓	✓		

- 本週六社團無課。

家長會 PTA 事項：

- 新年園遊會預售券正式開賣！**新年園遊會預售券已開放購買，如欲購買預售券，請直接聯繫您孩子班級的家長代表。預售不僅享有 **10% 折扣(\$10 可兌換 11 張票券)**，還可憑預售券在 **PTA 幸運轉盤攤位**免費轉一次，同時也能為孩子的班級累積銷售，角逐預售前三名獎項。 預售截止日 **1/31/2026**，請儘早聯繫您孩子班級的家長代表購買！
- 志工機會 → 請透過我們的 [SignUpGenius link](#) 瀏覽目前的志工機會。本學期將持續新增更多志工需求，請記得定期查看，以掌握最新的參與方式！

近期學校活動：(參考學校[全年行事曆](#))

- 2/7 慶祝新年園遊會 (2/17 農曆新年)、學分班上課 1:00-3:00 PM @BMMS
- 2/14 總統節放假**
- 2/21 家長代表會議 (頒發園遊會獎項)

華語文學習中心(TCML)事項：

-  新班開放報名：線上密集華語課程 **1/12-2/4**(共 8 次)，每週一、三 6:30-8:00 PM，學習拼音與基礎生活會話。 立即報名：<https://forms.gle/MTWNyDX9guoqwFtb6>
- 2026年春季班持續報名中。報名連結：<https://forms.gle/kQNgxTQvJuw2voWt7>，[海報](#)
聯絡電郵:<SDTCML@sdcca-nccs.org>
- 臉書不定期更新，歡迎追蹤分享！ [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

社區活動：

- [2026年全美中文年僑務委員會海外青年語文研習班](#)。詳情請見實體班[招生簡章](#)、[報名表](#)及[同意書](#)，遠距視訊班[招生簡章](#)及[同意書](#)。對象14-20歲[華裔青年](#)(具升學證明者可放寬至25歲)。
- [聖地牙哥台美基金會應屆高中\(12年級\)畢業生獎學金申請資訊](#)，請按[這裡](#)。

-  **2026年海外青年英語服務營**: 英語教學×文化交流×服務學習, 一趟改變視野的台灣旅程。
 - 報名及詳情請按[這裡](#)。報名截止: 3/1 (台灣時間)。
 - i 僑卡申請請按[這裡](#)。
 - **2026英語服務營說明會**: 2026/2/1(日) 13:45-15:15
地點: 聖地牙哥中華學苑 (La Jolla Country Day School Community Hall) 9490 Genesee Ave. La Jolla, CA 92037
- 全美中文學校聯合總會特舉辦「[馬年春節賀年卡設計比賽](#)」, 報名表請按[這裡](#)。
- 中國館中文作文比賽, 1/19開始報名, 詳情見[申請辦法](#) 和 [報名表](#)。
- **i-SPARK** 提供專為準備報考 San Diego District Honor Orchestra 的中學生及高中生所設計的工作坊, 詳情見[海報](#)和[報名表](#)。

聯絡我們:

✉ 電子信箱(校務): info@sdcca-nccs.org 家長會: pta@sdcca-nccs.org

f 臉書: [San Diego North County Chinese School](#)

© 各項內容詳情請見[學校網站](#)或[Gradelink](#) School News

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 18: Weekly Bulletin

1. NCCS sincerely invites parents to join the **Administrative Team** (Academics, Contests, and Database). For more information, please contact the vice principal Chiapei Chang (chiapei.chang@sdcca-nccs.org). Let's work together to build a better NCCS and grow alongside our children!

2. Chinese New Year performance rehearsal.

3. We are recruiting student volunteers for the Lunar New Year celebration(2/6,2/7). Interested students may register [here](#) before 2/1.

4. Room parents collect Chinese New Year carnival presale vouchers in front of Room 703 for distribution to their class parents.
5. The "Long-Term Chinese Learning Scholarship" and "High School Graduate Scholarship" applications have started. The application deadline is 2/14/2025. Please see [Long-Term Chinese Learning Scholarship Application Form](#) and [Graduation Scholarship Application Rules](#).
6. **Clubs are now open for enrollment for the 2025–26 second semester. Please sign up actively!**
Sign up link: [Chinese Yoyo](#)、[Adult Tai Chi](#)

week	20	21	22	23	24	25	26	27	28	29	30
北郡社團 2025-26	2/21	2/28	3/7	3/14	3/21	3/28	4/11	4/18	4/25	5/2	5/9
小朋友扯鈴社 Chinese Yoyo	✓		✓		✓	✓	✓	✓	✓		
成人太極課 Adult Tai-Chi		✓	✓	✓		✓	✓	✓	✓		

7. **No club** this Saturday.

PTA Announcement

- **Chinese New Year (CNY) Carnival Presale Now Open!** CNY carnival voucher presale has officially begun. If you'd like to purchase presale vouchers, please **contact your student's room parent directly**. Presale includes a **10% discount (\$10 = 11 tickets)**, **one free spin** at the PTA Lucky Spin booth, **and helps your child's class compete for the Top 3 Presale awards**. 🕒 **Presale ends 1/31/2026**, so be sure to reach out to your room parent soon!
- Volunteer Opportunities → Explore current volunteering opportunities through our [SignUpGenius link](#). New opportunities will be added throughout the semester, so be sure to check regularly for the most up-to-date ways to get involved!

Upcoming Events (check [School Calendar](#))

- 2/7 Chinese New Year Carnival; Credit class in session 1PM-3PM at BMMS
- 2/14 President's Day. No school.
- 2/21 Room parents meeting (CNY Carnival awards)

TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning) Events:

- 🗣️ **New Class Open:** ONLINE Mandarin Intensive starts **Mon 1/12** (Mon & Wed, 6:30–8:00 PM, 1/12~2/4) — learn **Pinyin & basic daily conversation**.
👉 Register here: <https://forms.gle/MTWNyDX9guoqwFtb6>

- Registration for the 2026 Spring Session is now open, see the [FLYER](#).
 [Spring 2026 Registration Link](#)
 Questions? Please contact: <SDTCML@sdcca-nccs.org> .
- Follow us on Facebook for updates!  [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

Community Events:

- [2026 OCAC Language Study Program](#) for [Compatriot Youth](#). In-Person Program [Admission Guidelines](#), [Registration Form](#) and [Enrollment Agreement](#). Long-Distance Program [Admission Guidelines](#) and [Enrollment Agreement](#).
- **[TAFSD High School Scholarship Application information](#)** — please click [here](#).
- **[2026 OCAC Youth English Teaching Volunteer Service Program](#)**: English Teaching × Cultural Exchange × Service Learning — a journey in Taiwan that will broaden your horizons.
 - Registration and details: Please click [here](#). Application deadline: March 1 (Taiwan time).
 - i-Compatriot Card (i僑卡) application: Please click [here](#).
 - Info session: 2026/2/1(Sunday) 13:45-15:15
 Location: 9490 Genesee Ave. La Jolla, CA 92037 (La Jolla Country Day School Community Hall)
- Language Schools (NCACLS) is proud to host the "[Year of the Horse New Year Card Contest](#)." Please click [here](#) to enter the contest.
- **House of China** Youth Essay Contest. Click here for [more information](#) and [registration](#).
- **i-Spark Enrichment** is excited to offer an **VAPA Honor Orchestra Prep Workshop** for middle and high school students. Please click here for [more information](#) and [registration](#).

Contact Us:

- Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org
- Facebook: [San Diego North County Chinese School](#)
- Updated News on [School Website](#) or [Gradelink](#) School News

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____